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Compliance regarding sanctions against Russia
Respect des sanctions a I'encontre de la Russie

Nogent, 29/11/2023
Dear Customer,

To the best of our knowledge, Forges de Courcelles S.A.S., located in Nogent (France) complies with valid
legislation, sanctions and regulations and specifically with the European Council Regulation (EU) No
833/2014 with the respective up-to-date versions, regarding source of supply from Russia.

We expect the same level of compliance from our suppliers including their legal entities.
We want to emphasize that there will be no goods or services originating from Russia.

Furthermore, no goods within Forges de Courcelles’ supply chain will generate any for us known revenue
associated with Russia.

We can therefore assure you that we are handling the issue of Russia sanctions with the utmost care and
have taken the necessary measures to comply with the relevant legal requirements.

Sincerely,

Cher client,

Nous vous confirmons par la présente que Forges de Courcelles S.A.S., sise a Nogent (France), se conforme a
la législation, aux sanctions et aux reglements en vigueur et plus particulierement au Réglement du Conseil
européen (UE) n° 833/2014 et ses mises a jour successives, concernant la Russie.

Nous attendons le méme niveau de conformité de la part de nos fournisseurs, y compris de leurs entités
juridiques.

Nous tenons a souligner qu'aucun bien ou service en provenance de Russie n’entre dans nos fabrications.
En outre, aucun produit fabriqué par Forges de Courcelles ne génere de revenu connu associé a la Russie.

Nous pouvons donc vous assurer que nous traitons la question des sanctions contre la Russie avec le plus
grand soin et que nous avons pris les mesures nécessaires pour nous conformer aux exigences légales en la
matiére.

Nous vous prions d'agréer, Cher client, I'expression de nos salutations distinguées,

Philippe JORDIEUX
Sales Manager
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